
 GF     blev     afholdt     i     henhold     til     vedtægten 

   

 1.          Ebbe     Ravn     Sørensen     blev     valgt     til     dirigent.  ERS     kontaterede,     at     GF     havde     været     varslet     med     4     uger 
 forud     på     lagets     hjemmeside.     Annonceringen     i     lokal     pressen     var     blevet     forsinket     grundet     en     fejl     hos 
 lokalavisen.     Forsamlingen     havde     ingen     protester     i     denne     anledning. 

 2.          PAa     blev     valgt     til     referent. 

 3.          2     fra     bestyrelsen     ville     optælle     stemmer,  hvis     der     skulle     stemmes. 

 4.          Formanden     aflagde     beretning.     Peter     Paetau  spurgte     om     grundejere     kunne     forbyde     adgang     til 
 digestrækninger     på     private     matrikler.     JP     oplyste,     at     bestyrelsen     har     adgangs-     og     færdselsret.     Knud 
 Nielsen     havde     fået     det     indtryk,     at     Vejlbys     pumpedrift     kunne     skade     digelaget.     JP     kunne     berolige     KN. 
 Vejlby     har     ikke     skadet     digelagets     anlæg.     I.     C.     Abildtrup     mente,     at     Ferring-Hygum     kanal     ikke     bliver 
 vedligeholdt     tilstrækkeligt.     PAa     oplyste,     at     vedligeholdelsen     af     denne     kanal     ikke     er     en     del     digelagets 
 opgaver.     Kanalen     vedligeholdes     af     Lemvig     Kommune     i     henhold     til     gældende     regulativ.     Opmålinger 
 og     vandstandslogger     kan     ikke     påvise     mangler.     LJ     mente     at     mudderaflejringer     i     Hygum     Nor     er     et 
 problem.     Opmålinger     har     ikke     kunnet     vise,     at     der     et     problem.     Beretningen     blev     godkendt 

 5.          AN     aflagde     beretning.     FØ     mente,     at     driften  af     målestationen     er     for     dyr.     Dataene     er      imidlertid 
 værdifulde,     da     de     umiddelbart     viser,     om     slusen     i     Hygum     fungerer     korrekt.     Driften     koster     hvert 
 medlem     ca.     2     kr     pr.     år.     Regnskabet     blev     godkendt. 

 6.          Laget     har     en     god     økonomi     og     har     oparbejdet  tilstrækkelige     midler     til     akutte     situationer.     Bidraget 
 for     næste     år     kan     derfor     nedsættes. 

 7.          Der     var     ingen     indkomne     forslag. 

 8.          JP     og     LJ     blev     genvalgt     uden     modkandidater.  Suppleant     ikke     på     valg. 

 9.          ERS     blev     genvalgt     uden     modkandidat.     Suppleant  ikke     på     valg. 

 10.      Under     eventuelt     blev     cykelstien     på     diget     diskuteret.  De     fleste     ønsker     en     sti,     men     det     trækker     ud 
 grundet     nogle     uafklarede     forhold     med     bevillinger     og     modstand     fra     enkelte     lodsejere. 

 11.      Formanden     lukkede     GF     og     takkede     for     god     ro     og  orden.     ERS     blev     betænkt     med     en     vingave. 

   

   


